
有机热载体加热炉 中正 室燃炉

产品名称 有机热载体加热炉 中正 室燃炉

公司名称 哈尔滨瑞达伟业工贸有限责任公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:中正
型号:YLL-700MA
燃烧方式:室燃炉

公司地址 哈尔滨市香坊区珠江路９２号１０１室

联系电话  15945162888

产品详情

品牌 中正 型号 YLL-700MA
燃烧方式 室燃炉 循环方式 自然循环锅炉
出口压力 中压 锅炉用途 工业锅炉
燃料耗量 40 适用范围 纺织印染、化学工业、塑

料工业、涂料及汽车工业
、合成纤维工业、橡胶工
业、造船工业及食品工业

结构形式 卧式
产品说明

有机热载体加热炉是以煤、油(气)为燃料，以导热油为循环介质供热的新型热能设备。它采用高温
循环泵强制导热油进行闭路循环，在将热能供用热设备后重新返回锅炉中加热的工艺流程。由于
其在常压下能获得较高的工作温度(300℃左右)，可以进行稳定的加热和精确地控制工作温度，无
需水处理设备，系统中热的利用率高，运行和维修方便，是一种安全、高效、节能的供热设备。 
本系列导热油锅炉结构紧凑、外型美观、性能良好、操作简单。广泛应用于纺织印染、化学工业
、塑料工业、涂料及汽车工业、合成纤维工业、橡胶工业、造船工业及食品工业⋯⋯。

系列型号：

yll-700ma(w)/60万大卡 yll-1000ma(w)/80万大卡 yll-1200ma(w)/100万大卡
yll-1400ma(w)/120万大卡 yll-1800ma(w)/160万大卡 yll-2400ma(w)/200万大卡
yll-2800ma(w)/240万大卡 yll-3500ma(w)/300万大卡 yll-4200ma(w)/360万大卡
yll-4600ma(w)/400万大卡 yll-5600ma(w)/500万大卡 yll-7000ma(w)/600万大卡
yll-8000ma(w)/700万大卡 yll-9000ma(w)/800万大卡 yll-10000ma(w)/900万大卡
yll-12000ma(w)/1000万大卡 yll-14000ma(w)/1200万大卡 yll-700 y(q)/60万大卡
machine the heat-carrying agent heating furnace is take the coal, the oil (gas) as the fuel, by the heat conduction



oil the new heat energy equipment which heats for the circulation medium. it uses the high temperature
circulating pump compulsion heat conduction oil to carry on the closed circuit, after heat energy service hot
equipment returns to the technical process which in the boiler heats up. because it can obtain the high
operating temperature under the atmospheric pressure (300℃ about), may carry on the stable heating and
precisely the control work temperature, does not need the water-treating equipment, in the system the hot use
factor is high, the movement and the service are convenient, is one kind of security, highly effective, the energy
conservation heating plant. this series heat conduction wok with cooking oil wall accretion construction is
compact, the outlook is artistic, the performance is good, simplicity of operator. widely applies in the textile
printing, the chemical industry, the plastics industry, the coating and the automobile industry, the synthetic
fiber industry, the rubber industry, the ship-building industry and the food industry ....... series model:
yll-700ma (w)/600,000 kilocalorie yll - 1000 ma (w)/800,000 kilocalorie yll - 1200 ma (w)/1,000,000 kilocalorie
yll-1400ma (w)/1,200,000 kilocalorie yll - 1800 ma (w)/1,600,000 kilocalorie yll - 2400 ma (w)/2,000,000
kilocalorie yll-2800ma (w)/2,400,000 kilocalorie yll - 3500 ma (w)/3,000,000 kilocalorie yll - 4200 ma
(w)/3,600,000 kilocalorie yll-4600ma (w)/4,000,000 kilocalorie yll - 5600 ma (w)/5,000,000 kilocalorie yll -
7000 ma (w)/6,000,000 kilocalorie yll-8000ma(w)/7,000,000 kilocalorie yll - 9000 ma (w)/8,000,000 kilocalorie
yll - 10000 ma (w)/9,000,000 kilocalorie yll-12000ma (w)/10,000,000 kilocalorie yll - 14000 ma (w)/12,000,000
kilocalorie yll-700 y
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